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Ferran Costa Marimon  

Conseller General 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 13 d’octubre 

del 2015, ha examinat la pregunta amb resposta oral 

del Govern presentada per la M. I. Sra. Carine 

Montaner Raynaud, consellera general del Grup 

Parlamentari Liberal, per escrit de data 13 d’octubre 

del 2015, relativa al camp d’esports d’Aixovall i 

d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament del 

Consell General ha acordat admetre-la a tràmit i 

ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 1043). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 13 d’octubre del 2015 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

La sotasignada, M. I. Carine Montaner Raynaud 

consellera general del Grup Parlamentari Liberal, 

d’acord amb el que disposa el capítol IV del 

Reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta, perquè sigui resposta pel Govern, de forma 

oral, davant el Ple del Consell General.  

Pregunta que es formula al Govern relativa al 

camp d’esports d’Aixovall. 

L’FC Andorra va comunicar, a la ministra Olga 

Gelabert el passat mes d’abril, la necessitat de tenir 

millors instal·lacions que les d’Aixovall per jugar la 

temporada de futbol vinent, ja que aquestes s’estan 

deteriorant cada dia més i que s’han quedat antigues 

per als equips de futbol.  

Es pregunta,  

Pot informar Govern de la situació actual del camp 

d’Aixovall? Fins quan els equips de futbol podran 

utilitzar les instal·lacions d’Aixovall? Quines 

alternatives es proposen als equips de futbol?  

El 13 d’octubre del 2015 

Carine Montaner Raynaud 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 13 d’octubre 

del 2015, ha examinat la pregunta amb resposta oral 

del Govern presentada pel M. I. Sr. Ferran Costa 

Marimon, conseller general del Grup Parlamentari 

Liberal, per escrit de data 13 d’octubre del 2015, 

relativa a l’emissió d’euros andorrans i d’acord amb 

els articles 18 i 129 del Reglament del Consell 

General ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la 

seva publicació, (Reg. Núm. 1044). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 13 d’octubre del 2015 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, M. I. Ferran Costa Marimon, conseller 

general del Grup Parlamentari Liberal, d’acord amb 

el que disposa el capítol IV del Reglament del 

Consell General, formulo la següent pregunta, 

perquè sigui resposta pel Govern, de forma oral, 

davant el Ple del Consell General.  

Pregunta que es formula al Govern relativa a 

l’emissió d’euros andorrans. 

Vist que el Govern, tal com s’estipulava a l’acord 

d’Unió Monetària, va encunyar una primera emissió 

d’euros andorrans el 2014. 

es pregunta el següent:  

Pot informar Govern de quin cost final ha suposat 

per a les arques de l’Estat aquesta primera emissió 

d’euros andorrans de l’exercici 2014? 

Ferran Costa Marimon  

Conseller general 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 13 d’octubre 

del 2015, ha examinat les preguntes amb resposta 

escrita del Govern presentades per la M. I. Sra. Rosa 

Gili Casals, consellera general del Grup Parlamentari 

Mixt, per escrit de data 13 d’octubre del 2015, 

relatives a l’aigua destinada al consum humà i 

d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament del 

Consell General ha acordat admetre-les a tràmit i 

ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 1049). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 13 d’octubre del 2015 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

Molt Il·lustre Senyor, 

La sotasignada, Rosa Gili Casals, consellera general 

socialdemòcrata del Grup Parlamentari Mixt, 

d’acord amb el que disposen els articles 129 i 

següents del Reglament del Consell General, formulo 

les preguntes següents perquè, en el millor termini, el 
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Govern presenti, per escrit, les respostes 

corresponents. 

Preguntes que es formulen relatives a l’aigua 

destinada al consum humà 

Motivació 

Segons l’article 6 de la Llei d’aigües “tota captació 

d’aigua potable, sigui d’origen superficial o subterrani, 

haurà de quedar aïllada mitjançant la creació d’un 

perímetre de protecció, a l’interior del qual no podrà dur-

se a terme cap activitat sense la prèvia autorització del 

Consell Executiu”. Segon l’article 7 d’aquesta mateixa 

Llei, “el Consell Executiu fixarà, cas per cas, la ubicació 

del perímetre de protecció”. Aquesta llei és de l’any 

1985 i el primer reglament tècnic-sanitari sobre 

l’aigua destinada al consum humà que desenvolupa 

aquesta Llei és de l’any 1999.  

Per tot l’exposat, pregunto: 

- Ens pot indicar el Govern quantes captacions 

d’aigua destinada al consum humà tenen els 

perímetres de protecció declarats pel Govern? 

Motivació 

Segons el capítol cinquè del Reglament relatiu als 

criteris sanitaris de la qualitat de l’aigua destinada al 

consum humà vigent (BOPA núm. 62 any 19, del 1 

d’agost de 2007) se sol·licita la informació següent: 

- Quantes captacions estan autoritzades i inscrites al 

Registre de les captacions d’aigua destinades al 

consum humà? Indicar nom de la captació, ubicació 

(coordenades Lambert), nom de la població que 

subministra, nombre d’habitants que subministra 

(població permanent i població flotant). Indicar per 

cada captació inscrita al Registre de captacions 

d’aigua destinada al consum humà si el Govern ha 

declarat per cadascuna d’ella els tres perímetres de 

protecció (immediat, pròxim i llunyà).  

Motivació 

Segons el capítol sisè del Reglament relatiu als 

criteris sanitaris de la qualitat de l’aigua destinada al 

consum humà vigent se sol·licita la informació 

següent: 

- Quantes empreses estan autoritzades per 

transportar aigua destinada al consum humà en 

cisternes o dipòsits mòbils? Indicar dades de 

l’empresa (nom, adreça, telèfon). 

- Quantes empreses subministradores estan 

registrades? Indicar dades de l’empresa (nom, adreça, 

telèfon). Zona geogràfica que subministren, població 

fixa i flotant que subministren.  

- Quantes empreses subministradores no estan 

registrades? Indicar dades de l’empresa (nom, adreça, 

telèfon). Zona geogràfica que subministren, població 

fixa i flotant que subministren.  

- Quantes estan en procés de registrar-se? Indicar 

dades de l’empresa (nom, adreça, telèfon). Zona 

geogràfica que subministren, població fixa i flotant 

que subministren.  

- Quantes xarxes d’abastament estan registrades? 

Zona geogràfica que subministren, població fixa i 

flotant que subministren. 

- Quantes xarxes d’abastament no estan registrades? 

Zona geogràfica que subministren, població fixa i 

flotant que subministren. 

- Quantes estan en procés de registrar-se? Zona 

geogràfica que subministren, població fixa i flotant 

que subministren. 

- Indicar per cada parròquia el nombre i nom de les 

empreses subministradores (inscrites al registre, en 

procés d’inscripció i no inscrites), el nombre, nom  

de les xarxes d’abastament de cada empresa 

subministradora, indicant la població (permanent i 

flotant) que subministra de cada xarxa d’abastament 

d’aigua destinada al consum humà (nom de la 

població i nombre d’habitants que subministra). 

Motivació 

Donant compliment al capítol onzè del Reglament 

relatiu als criteris sanitaris de la qualitat de l’aigua 

destinada al consum humà vigent: Vigilància 

sanitària de l’aigua destinada al consum humà, 

sol·licitem la informació següent: 

- ens pot indicar el ministeri encarregat de la salut 

quins són els plans de vigilància de l’aigua 

implantats?  

Altrament també sol·licitem: 

- El Planning de les inspeccions efectuades a les 

xarxes d’abastament d’aigua destinada al consum 

humà des de l’entrada en vigor del Reglament 

vigents? 

- Resultats d’aquestes inspeccions: nombre de xarxes 

inspeccionades, estat de compliment de cada xarxa 

de la reglamentació vigent. 

- Pla d’anàlisis de mostres d’aigua destinada al 

consum humà. Nombre de mostres fetes per cada 

xarxa i per cada any des de l’entrada en vigor 

d’aquest Reglament. Resultats d’aquestes analítiques, 

indicant per cada xarxa i any des de l’entrada en 

vigor del Reglament vigent, el percentatge de 

mostres d’aigües la qualitat de qual compleix el 

Reglament vigent, el percentatge de mostres d’aigües 

la qualitat de qual no compleix el Reglament vigent. 

En aquest últim cas, indicar quines actuacions ha fet 

el ministeri encarregat de la salut per resoldre 

aquestes situacions.  

Preguntes que hauran de ser respostes, per escrit, en 

el termini establert reglamentàriament. 
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Consell General, 13 d’octubre de 2015 

Rosa Gili Casals 

Consellera general socialdemòcrata del Grup 

Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 13 d’octubre 

del 2015, ha examinat les preguntes amb resposta 

escrita del Govern presentades pel M. I. Sr. Carles 

Naudi d’Areny-Plandolit Balsells, conseller general 

del Grup Parlamentari Liberal, per escrit de data 13 

d’octubre del 2015, relativa a la dependència 

energètica d’Andorra a l’exterior i d’acord amb els 

articles 18 i 129 del Reglament del Consell General 

ha acordat admetre-les a tràmit i ordenar la seva 

publicació, (Reg. Núm. 1050). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 13 d’octubre del 2015 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, Carles Naudi d’Areny-Plandolit 

Balsells, conseller general del Grup Parlamentari 

Liberal, d’acord amb el que disposen els articles 129 i 

següents del Reglament del Consell General, formulo 

les preguntes següents al M. I. Govern a fi que se’m 

contestin de forma escrita en el més breu termini. 

Antecedents: 

Coneixedors de la dependència energètica 

d’Andorra de l’exterior. 

Coneixedors de la recent adjudicació de minicentrals 

hidroelèctriques. 

Pregunto a Govern: 

- Per quin motiu es va limitar la quota de potència 

de la convocatòria a 3.000kw? 

- Quantes sol·licituds d’instal·lacions 

hidroelèctriques es varen presentar a la convocatòria 

i quina potència representava? 

- Preveu el Govern una nova convocatòria i si és el 

cas quina quota de potència determinarà? 

- Com està el procés d’inscripció definitiva de les 

instal·lacions preinscrites i en quina potència 

s’augmentarà la producció d’energia elèctrica 

nacional? 

- La Llei 85/2010, del 18 de novembre de mesures 

provisionals en relació al règim de l’energia elèctrica 

autoritza la producció d’electricitat mitjançant 

energies renovables per potències inferiors a 500kW. 

Sabedors que es podrien desenvolupar instal·lacions 

hidroelèctriques de potència superior sense perjudici 

de connexió a la xarxa elèctrica i permetria reduir la 

dependència energètica. Preveu el Govern modificar 

la Llei 85/2010 per augmentar la potència de les 

instal·lacions? 

A Casa de la Vall, el 13 d’octubre del 2015 

Carles Naudi d’Areny-Plandolit Balsells  

Conseller general del Grup Liberal 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 13 d’octubre 

del 2015, ha examinat la pregunta amb resposta oral 

del Govern presentada pel M. I. Sr. Pere López 

Agràs, president del Grup Parlamentari Mixt, per 

escrit de data 13 d’octubre del 2015, relativa a l’estat 

de la gespa artificial de l’Estadi Nacional i d’acord 

amb els articles 18 i 129 del Reglament del Consell 

General ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la 

seva publicació, (Reg. Núm. 1055). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 13 d’octubre del 2015 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General.  

Pregunta que es formula al Govern relativa a 

l’estat de la gespa artificial de l’Estadi Nacional 

L’estat de la gespa artificial de l’Estadi Nacional ja va 

generar fa un anys, en els dies previs a la seva estrena 

oficial amb el partit Andorra-Gales, importants 

crítiques tant entre els jugadors com entre els 

directius de la UEFA així com en el món del rugbi. 

El terreny de joc va aconseguir l’homologació de la 

federació internacional però quedava clar que 

s’havien de realitzar millores. 

Un any després, la situació no sembla haver avançat. 

Qui hagi presenciat, o jugat, un partit a l’Estadi té 

clar que la gespa no està pas en les condicions 

òptimes. I així ho va alertar el cap de la delegació de 

la UEFA que el mes passat va visitar el país, Thierry 

Favre, que va posar en relleu les crítiques rebudes 

per part de les delegacions de Bòsnia, Gal·les o Israel.  

Atès l’exposat, es pregunta al Govern: 


